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與菲律賓海關推進AEO互認安排
Step towards AEO Mutual Recognition Arrangement with the Philippines Customs
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香港及菲律賓海關人員合照。
Group Photo of Hong Kong and the Philippines Customs.

菲律賓海關到訪機場了解香港AEO計劃的通關便利措施。
The Philippines Customs visited the airport to understand the
trade facilitation under the HKAEO Programme.

到訪泰連電子香港有限公司進行聯合認證工作。
Conducted JVV at TE Connectivity HK Limited.

到訪威信物流有限公司進行聯合認證工作。
Conducted JVV at Wilson Logistics Limited.

香港海關於今年3月19至21日邀請了菲律賓海關由Director Yasser Ismail A. Abbas率領專責AEO事務的團隊到
港，進行為落實AEO互認安排的聯合認證工作。

首先，菲律賓海關代表團參觀了香港機場空運站，了解香港AEO計劃下的通關便利措施。及後兩地海關AEO
團隊亦於泰連電子香港有限公司及威信物流有限公司進行聯合認證工作，以了解AEO計劃的安全準則。

Hong Kong Customs invited the delegation of the Philippines Customs responsible for AEO matters led by
Director Yasser Ismail A. Abbas to conduct Joint Validation Visit (JVV) in Hong Kong from 19-21 March 2024.

As a step towards the conclusion of Mutual Recognition Arrangement, the Philippines delegation visited the air
cargo terminal to understand the trade facilitation measures under the HKAEO Programme.  The AEO teams
of both customs administrations also conducted the JVV at TE Connectivity HK Limited and Wilson Logistics
Limited to further comprehend the security standards required for accreditation under the Programme.


